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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
15/12/2022 19:30h – TEAMS  

 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Paul Lagae, Johan Van Riet 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Denis Van Bever, Pascal Schmets 
o Commissies/commissions : Frank Desmet, Arturo Di Giacomo, Leo Bergmans 

 
Verontschuldigd/Excusés: 
o Guy Juwet, Claude Kriescher (volmacht aan / procuration à Pascal), Dominique Reterre (volmacht / 

procuration à Denis) 
 
NB : Door de afwezigheid van zowel Guy als Claude zat Jean-Paul de vergadering voor. 
NB : En raison de l’absence de tant Guy que Claude, la réunion a été présidé par Jean-Paul. 
 

COMMISSIES 
 
1.    MNC 
 
1.1. De ontmoeting VolleyAdmin – Fedinside (zie 

RvB 24/11, punt 1.2.) had plaats op 06/12 met 
positief resultaat.  Fedinside gaat bijwerken om 
synchronisatie met VolleyAdmin vlot te laten 
lopen. Aanwezig : Frank Desmet, Peter 
Meertens, Michel Loppe, Didier Van Leeuwen, 
Kevin Degryse (VolleyAdmin) & Laurent + broer 
(FEDInside). Opvolging midden januari 2023. 

1.2. Op 04/12 verspreidde Frank Desmet het door de 
RvB van 07/11 aangepaste ontwerpschema voor 
stijgen/dalen (zie RvB 07/11, punt 2). Vanuit 
NAT1 H daalt slechts 1 team (ipv 2) naar NAT2.  
Een bijkomende stijger tussen NAT3 & NAT2, 
alsook een bijkomende stijger tussen PROMO 
en NAT3 verzekeren de volledigheid van alle 
reeksen. Het schema kan nu verstuurd worden 
naar de clubs. 

1.3. Bij wedstrijden van de nationale competitie 
worden onkosten van de Belgische SRs en LRs 
automatisch door VolleyAdmin doorgegeven aan 
de thuisploeg. Bij in België gespeelde CEV-
wedstrijden bestaat dat automatisme niet, wat 
voor dubbel administratief werk zorgt. Frank zal 
dit opnemen met Kevin Degryse (VolleyAdmin). 

1.4. Frank informeert de raad dat de halve 
finalewedstrijd Oostende-Gent niet op de 
voorziene datum kan gespeeld worden. Dit omdat 
bij Hermes Oostende een speelster opgeroepen 
wordt voor Het WEVZA-tornooi van de Young 
Yellow Tigers begin januari, anderzijds door het 
succesrijk parcours van VDK Gent dames in de 
CEV Cup. Leo merkt op dat de communicatie rond 
het programma van de Young Yellow Tigers veel 
eerder had moeten bekend zijn. Jean-Paul merkt 
op dat hierover communicatie met Hermes 
Oostende gebeurde voor het begin van het 
seizoen.  Frank zal dit komend WE in Charleroi 
bespreken met de coach van VDK Gent dames. 

COMMISSIONS 
 
1.    MNC 

 
1.1. La réunion VolleyAdmin - Fedinside (voir CA 24/11, 

point 1.2.) a eu lieu le 06/12 avec un résultat positif.  
Fedinside sera mis à jour pour que la 
synchronisation avec VolleyAdmin se déroule sans 
problème. Présents : Frank Desmet, Peter 
Meertens, Michel Loppe, Didier Van Leeuwen, 
Kevin Degryse (VolleyAdmin) & Laurent + frère 
(Fedinside). Réunion de suivi à la mi-janvier 2023. 

1.2. Le 04/12, Frank Desmet a fait circuler le projet de 
règlement monter/descendre tel qu’amendé par le 
CA du 07/11 (voir CA du 07/11, point 2). De la 
NAT1 H, seule une équipe descend au NAT2 (au 
lieu de deux).  Un montant supplémentaire entre 
NAT3 et NAT2, ainsi qu'un montant supplémentaire 
entre PROMO et NAT3 assurent l'exhaustivité de 
toutes les séries. Le règlement peut maintenant 
être envoyé aux clubs. 

1.3. Lors des matchs de championnat national, 
VolleyAdmin communique automatiquement à 
l’équipe visitée les frais de l’arbitrage. Pour les 
matches de la CEV joués en Belgique, cet 
automatisme n'existe pas, ce qui entraîne un 
double travail administratif. Frank abordera cette 
question avec Kevin Degryse (VolleyAdmin). 

1.4. Frank informe le CA que le match de demi-finale 
Ostende-Gand ne pourra pas être joué à la date 
prévue. D'une part parce que chez Hermes 
Oostende une joueuse sera appelée pour le tournoi 
WEVZA des Young Yellow Tigers début janvier, 
d'autre part en raison du succès des dames de 
VDK Gent dans la CEV Cup. Leo note que la 
communication autour du programme des Young 
Yellow Tigers aurait dû être faite bien plus tôt. 
Jean-Paul note que la communication à ce sujet 
avec Hermes Oostende a eu lieu avant le début de 
la saison.   
Frank en discutera avec l'entraîneur des dames 
de VDK Gent le WE prochain à Charleroi. 
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1.5. De raad dringt er bij de MNC op aan om reeds in 
januari/februari te kunnen beschikken over een 
ontwerp van het nationale competitiereglement 
voor volgend seizoen. 

 
2.  NSC 
 
2.1.  Arturo zal er bij de club Guibertin op aandringen 

dat de deelnemerslijsten ook bij uitwedstrijden 
voorgelegd worden en dat de controle van de 
documenten niet meer via GSM gebeuren.  Ook 
aan de commissarissen vraagt hij in hun 
verslagen attent te zijn op dit punt. 

2.2.  Arturo insisteert dat scouters niet op de bank 
horen plaats te nemen. 

2.3.  De raad stelt met voldoening vast dat carsharing 
meer en meer ingang vindt. 

2.4.  Maarten Ghysel werd in 2022 meermaals 
aangeduid als Beach SR op het hoogste 
internationale niveau, zoals recent nog op het 
FIVB ELITE-16 toernooi in DOHA. Arturo hoopt 
op nog meer in 2023. 

2.5.  Naar aanleiding van een schrijven van de 
bondsprocureur van 16/10/2022 over de 
‘Algemene Toezichtfunctie’ van het parket, vraagt 
Jean-Paul naar de visie van de NSC. Arturo 
antwoordt dat het bondsparket zeker niet als een 
waarnemer kan beschouwd worden.  Het 
bondsparket kan echter wel toezien op het goed 
verloop van de wedstrijd. De NSC ziet de nota 
van het parket betrekking hebben op de 
contacten met het arbitragekorps onmiddellijk na 
de wedstrijd. Paul verwijst naar het juridisch 
reglement van Volley Belgium (artikel 29) waarbij 
het bondsparket een disciplinaire vervolging kan 
inzetten zelfs als de scheidsrechter dat niet doet 
(ambtshalve vordering).  

 
3.  LIGD 
 
3.1.  Met verwijzing naar punt 3.1. van de RvB van 

24/11, leest Jean Paul het antwoord voor dat 
Guy voorbereidde: ‘Uit een extract van de 
overeenkomst met Liga Heren en Nat Loterij blijkt 
dat er drie wedstrijden van dames voorzien en 
betaald worden door NL. 

 
RAAD VAN BESTUUR 

 
1.0 Financiën   

Geen items besproken 
2.0 Varia 
2.1.  Het ontwerpverslag van 24/11 wordt goedgekeurd. 
2.2.  De regularisatie van de compensatiekas 2021-

2022 (zie RvB 24/11, punt 2.3) wordt door Karin 
(VV) afgehandeld. Pascal en Johan houden 
contact.  

 
Volgende vergadering  
Volgende RvB: donderdag 19/01 - 19u30, per TEAMS 

1.5. Le conseil insiste auprès de la MNC de pouvoir 
disposer dès janvier/février d’un projet de 
règlement de la compétition nationale pour la 
saison prochaine. 

 
2.  CNA 

 
2.1.  Arturo insistera auprès du club de Guibertin pour 

que les listes de participants soient également 
présentées lors des matchs à l'extérieur et que le 
contrôle des documents ne se fasse plus par 
GSM.  Il prie également les commissaires d'être 
attentifs à ce point dans leurs rapports. 

2.2.  Arturo insiste sur le fait que les scouters n’ont 
pas leur place sur le banc. 

2.3.  Le conseil note avec satisfaction que le 
covoiturage est de plus en plus répandu. 

2.4.  Maarten Ghysel a été nommé arbitre BVB au 
plus haut niveau international à plusieurs reprises 
en 2022, y compris tout récemment lors du 
tournoi FIVB ELITE-16 à DOHA. Arturo espère 
encore plus en 2023. 

2.5.  En réponse à une lettre du procureur fédéral 
datée du 16/10/2022 concernant la "fonction 
générale de contrôle" du parquet fédéral, Jean-
Paul s'enquiert de l'avis de la CNA. Arturo répond 
que le parquet fédéral ne peut certainement pas 
être considéré comme un observateur.  
Cependant, le parquet fédéral peut superviser le 
bon déroulement du match. La CNA considère 
que la note du procureur concerne les contacts 
avec le corps arbitral immédiatement après le 
match. Paul fait référence au règlement juridique 
de Volley Belgium (article 29) selon lequel le 
parquet fédéral peut engager une procédure 
disciplinaire même si l'arbitre ne le fait pas 
(action d’office).  

 
3.  LIGD 

 
3.1.  Se référant au point 3.1. du CA du 24/11, Jean 

Paul lit la réponse préparée par Guy : "Un extrait 
de la convention avec la Ligue Hommes et 
Loterie Nationale montre que trois matches des 
Dames sont prévus et payés par la Loterie 
Nationale. 

 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 
1.0 Finances   

Pas de points à discuter. 
2.0 Divers 
2.1. Le projet de rapport du 24/11 est approuvé. 
2.2.  La régularisation de la caisse de compensation 

2021-2022 (voir CA 24/11, point 2.3) est traitée 
par Karin (VV). Pascal et Johan resteront en 
contact. 

.   
Prochaine réunion  
Prochain CA : jeudi 19/01 - 19h30, par TEAMS 

Verslag  & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


